
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 134 (Alm. del), som Folke-
tingets Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og 
sundhedsministeren den 23. november 2006 
 

Spørgsmål 134: 
" Agter ministeren fremover løbende, f.eks. månedligt eller kvartalsvis, at 

orientere udvalget om status og udviklingen på kræftbehandlingsområdet, 

herunder tilsende udvalget oplysninger om/opgørelser over bl.a. 

- antallet af patienter, der er blevet henvist til behandling i et andet amt,  

- antallet af patienter, der er blevet tilbudt behandling i udlandet,  

- antallet af patienter, der har takket ja til tilbud om behandling i andet amt 

eller udlandet, og 

- hvor mange af disse patienter, der er blevet behandlet rettidigt henholds-

vis ikke er behandlet rettidigt? " 

 

Svar: 
Jeg kan oplyse, at et indberetningssystem for de pågældende oplysninger 

på stråleområdet er ved at blive etableret. Som led i min løbende oriente-

ring af udvalget vil jeg også fremsende information om størrelsen på de 

omtalte patientgrupper.  
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